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Redaktör: Adrienne Widegren, 0477 – 444 97, adrienne.widegren@tingsryd.se 

Nyhetsbrev 2016 
Barn och  utbildning 

 
 
 
 
 

 
 
 
Krishanteringspärmar 
De röda pärmarna är nu klara och finns utplacerade i följande arbetsrum. 
Rektor ansvarar för att uppdatera innehållet i pärmarna med hjälp av Adrienne. 
Den digitala versionen finns på It´s Learning och den uppdateras på samma sätt. 
 
Förteckning av salar/arbetsrum utrustade med krispärmar  
 
Administrationen 
Wasa Adrienne 

Vaktmästare/Städ 

KÖK 

Bibliotek 

IM Lajla 

IN arbetsrum 

B3 arbetsrum 

IM arbetsrum 

F2 arbetsrum 

F22 arbetsrum 

TLC arbetsrum 

Särskolan 

  
Ledigheter 
Karin S har semester 10/11-11/11 
Adrienne har semester 14/11-21/11 
 
Öppet Hus  
Torsdagen den 10/11 från kl 16.00 
Elever och lärare är komplediga fredagen den 11/11. 
 
Inrapportering till lönesystemet 
försök att lägga in så mycket Ni vet fram till fredagen den 11/11 så jag hinner  
kolla av frånvaron denna månad innan jag går på semester.              /Adrienne 
 

WasaNytt v 45 
Information från Wasaskolan & Tingsryds Lärcenter 



AV-media nyhetsbrev november 
http://us4.campaign-
archive1.com/?u=60da87627246ca5376168b06d&id=821723eb4d&e=43731b8ee2 
 
IN14 – stort TACK! 
Vi tackar IN14 för det fina jobbet ni gjort med att dels designa, utveckla och sedan producera 
upphängningsanordningar till datorenheterna i C9. Nu får vi en bättre arbetsställning då vi 
jobbar vid datorerna i salen och borden får en bättre arbetsyta. Bra jobbat! 
 
Programråd BF 
Onsdagen den 16 november kl 12:30 – 15 har vi programråd för Barn- och 
Fritidsprogrammet. Sal C6. 
 
Ny rektor 
Uno Andersson Midenheim kommer att bli ny rektor på Wasaskolan. Det kommer att bli en 
kontinuerlig överlämning med start denna vecka. 
 
Ny personal 
Vi hälsar Sara Eriksson välkommen till Tingsryds lärcenter, där hon kommer att jobba med svenska 
och engelska. Hon börjar den 14 november. 
 
BUF-nytt 
Se bilaga 
 
 
 
”Det måste vara något fel  
 när det är finare att vara en gammal möbel  
 än en gammal människa” 
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Anteckningar förda vid möte med verksamhetsgruppen för åk 7-9/gy/vux 
tisdagen den 8 november 2016 
 
Närvarande: Anna Isaksson, Tony Lundström, Mats Ingolf och Linda Wågström  
 
 

1. Kompetensförsörjningsutmaningen 
Hur gör vi för att behålla och utmana lärare med kompetens inom bristområden? Hur 
kan vi samordna personal mellan 7-9, gy och vux? En långsiktig planering behövs.  
Vissa funktioner och kompetenser är isolerade till en enskild person, vilket orsakar en 
sårbarhet.  
 

2. Förändring då vuxenutbildningen går över till Socialförvaltningen 
Tony får kallelser till alla verksamhetsmöten och skolledningskonferenser och deltar 
på de förstnämnda och på de senare då det är frågor som berör verksamheten.  
 

3. Lärarlönelyftet  
Alla som sökte på gymnasiet har fått någon tilldelning (från 700 till 3 800). Ganska 
lugnt, förutom en del frågor kring skillnaden i tilldelning mellan lärare.  
 

4. Statsbidrag 
Mycket tid och resurser läggs på statsbidragen. Anna har en kompetent administrativ 
medarbetare (har arbetat på skolbiblioteket tills Amanda började) som skulle kunna 
arbeta delvis med detta framöver.  

 
5. Rutiner för hantering av personer med skyddad identitet 

Rutiner för ovanstående saknas och vi skulle behöva ta fram det.  
 

6. Kafeterian på Wasaskolan 
Bemanningen har skötts av kosten, men det fungerar dåligt. Annas förslag är att låta 
någon utomstående ta över driften alt. att samverka med Vägvalet.  
 

7. Larm på TLC och internlarm på Wasa 
Larmcentralen ringer till Tony på nätterna pga. att det är fel på larmet. Mats kollar upp 
det. 
Anna önskar en offert på kostnad för ett fungerande internlarm på Wasaskolan.  
 

 
 

 
Vid anteckningarna 
Linda Wågström 


